
Jeg har længe overvejet at stille op til ombudsrådet-det hermed gjort. 
Jeg har været med i alternativet stort set fra start og føler bla. derfor en stor del herfor. 
Der har på det sidste været en del pulimik, som jeg tildels ikke forstår, men gerne vil være 
med til at bedre/forstå. 
Jeg finder  ikke at rådet har fungeret optimalt, og vil gerne være med til at rette op på 
dette. 


